
 

Zápis č. 6 

z jednání Komise sportovní Rady města Nový Jičín konané dne 04.11.2024 

______________________________________________________________________ 

 

Zaevidováno v EED pod č.j. 158463/2024 

Jmenný seznam přítomných a nepřítomných členů komise: Ing. Bc. Kateřina Konečná, 

Ing. Daniel Chrustawczuk, MUDr. Pavel Andrýsek, PhDr. Jaroslav Dvořák, Pavel Farda,  

Mgr. Lubomír Furmánek, MBA, Bc. Robin Gebauer, Mgr. Roman Jandl, Pavel Kelar,  

Ing. Vlastimír Perna, Michal Pořízka, Ing. Adam Uhlár, Mgr. Milan Urban  

 

Přítomni členové: Ing. Bc. Kateřina Konečná, Ing. Daniel Chrustawczuk, MUDr. Pavel 

Andrýsek, PhDr. Jaroslav Dvořák, Pavel Farda, Mgr. Lubomír Furmánek, MBA, Bc. Robin 

Gebauer, Mgr. Roman Jandl, Pavel Kelar, Ing. Vlastimír Perna, Michal Pořízka, Ing. Adam 

Uhlár, Mgr. Milan Urban  

 

Nepřítomni členové omluveni: -  

 

Nepřítomni členové neomluveni: - 

 

Tajemník komise: Mgr. Markéta Kvitová  

Hosté: Ing. Oldřiška Navrátilová  

 

Před zahájením schůze bylo přítomno 12 členů komise z celkového počtu 13 členů komise. 

Pozdní příchod avizoval Mgr. Roman Jandl.  

Komise byla usnášeníschopná.  

 
Zahájení: 
 
Jednání bylo zahájeno Ing. Chrustawczukem, předsedou sportovní komise, který členy a 

hosty na jednání komise přivítal.  

Podklady k projednání byly zaslány všem členům komise předem.  

 

Plánovaný program:  

 

1) Posouzení žádostí o programové dotace z rozpočtu města Nový Jičín na podporu 

sportu pro rok 2025 



 

2) Žádosti o individuální dotace 2025 

3) Různé 

 

Schválený program:  

1) Posouzení žádostí o programové dotace z rozpočtu města Nový Jičín na podporu 

sportu pro rok 2025 

2) Žádosti o individuální dotace 2025 

3) Víceúčelová sportovní hala – upřesnění zadání projektové dokumentace 

4) Různé 

 

 
1. Posouzení žádostí o programové dotace z rozpočtu města Nový Jičín na podporu 
sportu pro rok 2025 (projednávány v pořadí, SPORT B, SPORT C, SPORT D, SPORT A) 
      
 
Členové sportovní komise se vyjádřili v tom smyslu, že by byli rádi, pokud by bylo 

respektováno rozdělení objemu finančních prostředků v rámci jednotlivých programů tak, jak 

bylo navrženo na jednání sportovní komise dne 08.04.2024 SPORT A: 100.000 Kč, SPORT 

B: 7.600.000 Kč, SPORT C: 5.000.000 Kč, SPORT D: 8.600.000 Kč. 

 

Orgány města (RM a ZM) schválili rozdělení objemu finančních prostředků takto: SPORT A: 

250.000 Kč, SPORT B: 7.250.000 Kč, SPORT C: 4.800.000 Kč, SPORT D: 1.000.000 Kč (s 

tím, že 8 mil. Kč bylo z tohoto programu odebráno, jelikož Tělovýchovná jednota Nový Jičín 

pro rok 2025 bude žádat na provoz formou individuální dotace).  

  
 
Program města Nový Jičín na podporu sportovní činnosti dětí a mládeže do 20let pro rok 
2025 – SPORT B 
 
V tomto programu bylo podáno celkem 20 žádostí.  
 
Všechny žádosti splnily podmínky vymezené v Programu města Nový Jičín na podporu 
sportovní činnosti dětí a mládeže do 20let pro rok 2025 – SPORT B. 
 
Střet zájmů nahlásili: 
u žádosti č. 4 Pavel Kelar, u žádosti č. 5 a 17 Ing. Daniel Chrustawczuk, u žádosti č. 6 a 8  
Mgr. Milan Urban, u žádosti č. 12 MUDr. Pavel Andrýsek a u žádosti č. 6,8 a 15 Mgr. 
Lubomír Furmánek, MBA 
 
Usnesení: Komise doporučuje ke schválení navržené finanční částky k žádostem 
v programu SPORT B pro rok 2025 viz přiložená tabulka č. 2.  
 



 

 
Hlasování:  
 
Pro:     12 
Proti:     0 
Zdržel se: 0 
 
Usnesení bylo přijato. 

 
 
Program města Nový Jičín na podporu sportovní činnosti dospělých nad 20 let pro rok 2025 
– SPORT C 
 
V tomto programu bylo podáno celkem 19 žádostí. Všechny žádosti splnily podmínky 

vymezené v Programu města Nový Jičín na podporu sportovní činnosti dospělých nad 20 let 

pro rok 2025 – SPORT C. 

 

U tohoto programu sportovní komise navrhla variantu, kdy by byl možný přesun 50.000 Kč z 

rezervy Programu města Nový Jičín na podporu provozu, údržby a oprav sportovišť a 

sportovních zařízení pro rok 2025, označený také jako SPORT D do Programu SPORT C a 

to tak, že by byla navýšena částka u žadatele č. 5 – Hokejového klubu Nový Jičín, z.s. o 

50.000 Kč tj. na částku 1.500.000 Kč a celková suma poskytnutých dotací v programu by pak 

činila 4.850.000 Kč. (tabulka č.3 a). 

 

Střet zájmů nahlásili: 

u žádosti č. 2 a 14 Ing. Daniel Chrustawczuk, u žádosti č. 3 Pavel Kelar, u žádosti č. 5 a 17  

Mgr. Milan Urban a u žádosti č. 5,12 a 17 Mgr. Lubomír Furmánek, MBA  

 

Usnesení: Komise doporučuje ke schválení navržené finanční částky k žádostem v 

programu SPORT C pro rok 2025 viz přiložená tabulka č. 3 

 

Hlasování:  

Pro:  9     

Proti: 0      

Zdržel se: 3 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Na jednání sportovní komise došel Mgr. Roman Jandl.  



 

 

Program města Nový Jičín na podporu provozu, údržby a oprav sportovišť a sportovních 
zařízení pro rok 2025 – SPORT D 
 

V tomto programu bylo podáno celkem 7 žádostí.  

 

Všechny žádosti splnily podmínky vymezené v Programu města Nový Jičín na podporu na 

podporu provozu, údržby a oprav sportovišť a sportovních zařízení pro rok 2025 – SPORT D. 

 

V rámci tohoto bodu bylo sděleno p. Fardou, že BEMGE Motocross pro rok 2025 nežádal 

v Programu SPORT D o programovou dotaci, jelikož spolek plánuje v roce 2025 pořízení 

vlastního traktoru (staršího) pro terénní úpravy tratě v ceně kolem 200.000 Kč. Jelikož nelze 

pořízení financovat z programových dotací, bude spolek podávat v roce 2025 žádost o 

individuální dotaci ve výši 140.000 Kč.  

 
Střet zájmů nahlásil:  
u žádosti č. 2 MUDr. Pavel Andrýsek 
 
Usnesení: Komise doporučuje ke schválení navržené finanční částky k žádostem v 
programu SPORT D pro rok 2025 viz přiložená tabulka č. 4.  
 
 
Hlasování: 
 
Pro:   13 
Proti:    0   
Zdržel se: 0 
 
Usnesení bylo přijato. 

 
Program města Nový Jičín na podporu jednorázových sportovních akcí pro rok 2025 – 
SPORT A  
 
V tomto programu byly podány celkem 3 žádosti.  
 
Všechny žádosti splnily podmínky vymezené v Programu města Nový Jičín na podporu 
jednorázových sportovních akcí pro rok 2025 – SPORT A. 
 
U žadatele č. 3 TAJV, z.s. probíhala diskuze, kdy dle členů sportovní komise máme na 
území města sportovní kluby, které takové akce dělají, dle nich se jedná víceméně o 
výdělečnou činnost a navíc v rámci jednání zazněla negativní zkušenost s TAJV z.s. 
z jednoho okolního města, kdy obdrželi finanční prostředky, akci neuskutečnili a finanční 
prostředky vrátili až na výzvu. Proto je v tabulce u tohoto žadatele navrženo 0 Kč.   
 
Usnesení: Komise doporučuje ke schválení navržené finanční částky k žádostem 
v Programu SPORT A pro rok 2025 viz přiložená tabulka č. 1.  



 

 
Hlasování: 
 
Pro:     12 
Proti:     1  
Zdržel se: 0 
 
Usnesení bylo přijato. 

 
 
2. Žádosti o individuální dotace pro rok 2025 
 
a) Žádost M.T. o individuální dotaci z rozpočtu města Nový Jičín ve výši 29.000 Kč 
 
Město obdrželo dne 01.10.2024 žádost M.T. o finanční podporu z rozpočtu města Nový Jičín 

na Účast na mistrovství Evropy v Abadá capoeira v Lisabonu v roce 2025 ve výši 29.000 Kč. 

V odůvodnění žádosti je uvedeno následující: Město Nový Jičín i celou Českou republiku 

poctivě v tomto sportu reprezentuji již od svých 15 let. Vždy ovšem na vlastní náklady. 

Postupně jsem se vypracoval na takovou úroveň, kdy už není dostačující příprava v České 

republice a je zapotřebí zúčastnit se tréninků s mistry v oboru v zahraničí. Samotná příprava 

je bohužel náročnější než v minulých letech, kdy jsem ji zvládal realizovat sám. Mistrovství 

Evropy se koná ve vzdáleném Lisabonu, a tak i náklady na samotnou účast na mistrovství 

budou vyšší než v minulých letech. Proto bych chtěl požádat o podporu své rodné město, 

které vzorně reprezentuji nejen při výkonu tohoto sportu, ale například i ve své profesi 

profesionálního tanečníka na prknech Národního divadla v Praze, Nové scény či jako 

součást taneční skupiny 420PEOPLE pod vedením choreografa Václava Kuneše.  

 
Usnesení: Komise doporučuje ke schválení dotaci ve výši 15.000 Kč 
 
Hlasování: 
 
Pro:    12 
Proti:    0  
Zdržel se: 1 
 
Usnesení bylo přijato. 

 
b) Žádost Tělovýchovné jednoty Nový Jičín, z.s. o individuální dotaci z rozpočtu města 
Nový Jičín ve výši 7.600.000 Kč 
 
 
Město obdrželo dne 15.10.2024 žádost Tělovýchovné jednoty Nový Jičín o finanční podporu 

z rozpočtu města ve výši 7.600.000 Kč pro zajištění provozu pro rok 2025. V odůvodnění 

žádosti je uvedeno následující: Tělovýchovná jednota Nový Jičín, z.s. je v procesu předávání 



 

majetku a provozu směrem k městu Nový Jičín a byla tak vyřazena z každoročně 

vyhlašovaného Programu města Nový Jičín na podporu provozu, údržby a oprav sportovišť a 

sportovních zařízení pro rok 2025 – SPORT D.  Z tohoto důvodu bude až do úplného 

převzetí městem svůj provoz financovat prostřednictvím žádosti o finanční podporu/dotaci 

s rozpočtu města Nový Jičín. Žádost je koncipována bez nákladů a výnosů za středisko 

SAZKA.  

Členové sportovní komise byli seznámeni s tím, že návrh veřejnoprávní smlouvy je v procesu 

tvorby, nicméně dle nich je stanovení podmínek smlouvy na poskytovateli dotace tj. na 

městu Nový Jičín.  

Usnesení: Komise doporučuje ke schválení dotaci ve výši 7.600.000 Kč s podmínkou, 

že se Tělovýchovná jednota Nový Jičín, z.s. dohodne na podmínkách veřejnoprávní 

smlouvy s poskytovatelem dotace tj. městem.  

 
Hlasování: 
 
Pro:    13 
Proti:     0  
Zdržel se: 0 
 
Usnesení bylo přijato. 

 
Níže jsou uvedeni žadatelé, kteří nepodali žádosti o programové dotace pro rok 2025 v 
řádném termínu tj. od 01.09.2024 do 20.09.2024.  
 
c) Žádost DC Nový Jičín, z.s. o individuální dotaci z rozpočtu města Nový Jičín ve výši 
15.000 Kč 
 
 
Město obdrželo dne 11.10.2024 žádost DC Nový Jičín, z.s. o finanční podporu z rozpočtu 

města Nový Jičín na Podporu fungování klubu Tučňáci Nový Jičín (vedeného pod spolkem 

DC Nový Jičín, z.s.). V žádosti je uvedeno následující: V létě 2024 byl založen spolek DC 

Nový Jičín, z.s., který sdružuje všechny šipkařské kluby na území města a jeho místních 

částí. Předmětem této žádosti je historicky první tým hrající klasické šipky s názvem Tučňáci 

Nový Jičín. Ten hraje své domácí zápasy v Restauraci Nahoře na zimním stadionu a účastní 

se 2. ligy Moravskoslezsko pod hlavičkou České šipkařské organizace. Cílem založení 

tohoto týmu bylo konečně dopřát hrací místo pro klasické šipky novojičínským nadšencům. 

 

Usnesení: Komise doporučuje ke schválení dotaci ve výši 10.000 Kč. 
 



 

Komise navrhla, aby se na žadatele DC Nový Jičín, z.s. v případě poskytnutí 

individuální dotace vztahovaly stejné podmínky, které jsou uvedeny v Programu 

města Nový Jičín na podporu dospělých nad 20 let pro rok 2025 – SPORT C, zejména 

pak podmínky pro poskytnutí dotace v čl. V a uznatelné a neuznatelné náklady 

činnosti uvedené v čl. VII. 

 
 
Hlasování: 
 
Pro:    13 
Proti:     0  
Zdržel se: 0 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

d) Žádost J.T. o individuální dotaci z rozpočtu města Nový Jičín ve výši 15.000 Kč 

 

Město obdrželo dne 11.10.2024 žádost J.T. o finanční podporu z rozpočtu města Nový Jičín 

na 7. ročník Nohejbalového turnaje dvojic a trojic v hale ABC. V žádosti je uvedeno 

následující: V roce 2025 se bude konat již 7. ročník nohejbalového turnaje. Tradičně je turnaj 

otevřen rekreačním hráčům, ale v druhé kategorii Open nastoupí ti nejlepší nohejbalisté 

nejen České republiky. Každý rok zveme na turnaj i slovenské, zahraniční reprezentanty. 

Tím pádem dostane turnaj rozměr mezinárodní akce. Stejně tak jsme přesvědčeni, že silnou 

stránkou turnaje je možnost setkání hráčů všech úrovní na jednom místě v jeden den na 

tomto největším turnaji v MSK a vzhledem k menšímu počtu turnajů dvojic chceme patřit ke 

špičce v rámci celé České republiky.  

 

Usnesení: Komise doporučuje ke schválení dotaci ve výši 10.000 Kč. 
 
 
Komise navrhla, aby se na žadatele J.T. v případě poskytnutí individuální dotace 

vztahovaly stejné podmínky, které jsou uvedeny v Programu města Nový Jičín na 

podporu jednorázových sportovních akcí pro rok 2025 – SPORT A, zejména pak 

podmínky pro poskytnutí dotace v čl. V a uznatelné a neuznatelné náklady akce 

uvedené v čl. VII. 

 

 
Hlasování: 
 
Pro:    13 



 

Proti:    0  
Zdržel se: 0 
 

Usnesení bylo přijato. 

 

e) Žádost D.K. o individuální dotaci z rozpočtu města Nový Jičín ve výši 50.000 Kč 

 

Město obdrželo dne 09.10.2024 žádost D.K. o finanční podporu z rozpočtu města Nový Jičín 

na Běh novojičínským parkem - 19. ročník. Tradiční závod "Běh novojičínským parkem je 

určen pro širokou veřejnost, od nejmenších běžců s rodiči, přes mládež až pro seniory. 

 

Usnesení: Komise doporučuje ke schválení dotaci ve výši 40.000 Kč 
 
Komise navrhla, aby se na žadatele D.K. v případě poskytnutí individuální dotace 

vztahovaly stejné podmínky, které jsou uvedeny v Programu města Nový Jičín na 

podporu jednorázových sportovních akcí pro rok 2025 – SPORT A, zejména pak 

podmínky pro poskytnutí dotace v čl. V a uznatelné a neuznatelné náklady akce 

uvedené v čl. VII. 

 
 
Hlasování: 
 
Pro:    12 
Proti:     0  
Zdržel se: 1 
 

Usnesení bylo přijato. 

 

f) Žádost L. K. o individuální dotaci z rozpočtu města Nový Jičín ve výši 50.000 Kč 

 

Město obdrželo dne 09.10.2024 žádost L.K. o finanční podporu z rozpočtu města Nový Jičín 

na Hobby Čerťák triatllon 3. ročník. Hobby Čerťák triatllon je 3. ročník závodu v triatlonu 

určený pro širokou veřejnost s cílem vyzkoušet si všechny 3 disciplíny za sebou.  

 

Byl podán protinávrh na poskytnutí dotace ve výši 25.000 Kč 

 
Hlasování: 
 
Pro: 6    
Proti:    0   
Zdržel se: 7 



 

 

Usnesení nebylo přijato 

Byl podán protinávrh na poskytnutí dotace ve výši 40.000 Kč 

 

Hlasování: 
 
Pro:   10  
Proti:    2   
Zdržel se: 1 
 

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení: Komise doporučuje ke schválení dotaci ve výši 40.000 Kč 
 
Komise navrhla, aby se na žadatele L.K. v případě poskytnutí individuální dotace 

vztahovaly stejné podmínky, které jsou uvedeny v Programu města Nový Jičín na 

podporu jednorázových sportovních akcí pro rok 2025 – SPORT A, zejména pak 

podmínky pro poskytnutí dotace v čl. V a uznatelné a neuznatelné náklady akce 

uvedené v čl. VII. 

 

Z jednání sportovní komise odešli tito členové: PhDr. Jaroslav Dvořák a Mgr. Roman Jandl. 

 
3. Víceúčelová sportovní hala – upřesnění zadání projektové dokumentace 

 
Na jednání sportovní komise byl dodatečně zařazen bod týkající se víceúčelové sportovní 

haly Nový Jičín. Členům komise byl dopoledne před konáním komise přeposlán e-mail 

z odboru rozvoje a investic týkající se připravované investiční akce „Víceúčelová sportovní 

hala Nový Jičín“, kde bylo zmíněno, že autor projektové dokumentace v současné době 

dopracovává koncept dispozičního řešení (na podkladu studie předložené v rámci 

architektonické soutěže). Členové komise byli požádání o vyjádření. 

 

V rámci tohoto bodu probíhala diskuze, kdy se členové komise shodli na tom, že by rádi 

dostávali informace týkající se víceúčelové sportovní haly dříve tak, aby bylo možné se 

relevantně vyjádřit. 

Usnesení: 

Členové sportovní komise požadují před zadáním projektové dokumentace na 

víceúčelovou sportovní halu schůzku - širší debatu za přítomnosti zadavatele, 

zpracovatele a zástupců dotčených sportovních spolků (volejbal, házená, atletika, 

fotbal, florbal).  



 

 

Hlasování: 
 
Pro:   11 
Proti:    0   
Zdržel se: 0 
 

Usnesení bylo přijato. 

 

4. Různé 
- 
 
 
 
 
 
V Novém Jičíně dne 08.11.2024 
 
Zapsala: Markéta Kvitová  
tajemník komise 
   
Ing. Chrustawczuk  
předseda komise 
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Příloha č. 4 Tabulka programových dotací 2025 – SPORT D 
Příloha č. 5 Žádost M. T. o individuální dotaci 
Příloha č. 6 Žádost Tělovýchovné jednoty Nový Jičín, z.s. o individuální dotaci 
Příloha č. 7 Žádost DC Nový Jičín, z.s. o individuální dotaci  
Příloha č. 8 Žádost J. K. o individuální dotaci 
Příloha č. 9 Žádost D. K. o individuální dotaci 
Příloha č. 10 Žádost L. K. o individuální dotaci 
Příloha č. 11 Víceúčelová sportovní hala – studie + upřesnění zadání projektové 
dokumentace  


